
Pošta SiOL 10014390@users.si0I. net 

Re: ŠIŠKA: javne površine - pobude, vprašanja krajanov 

Od : Irena Knez <irenalknez@gmail.com> 

Zadeva: Re: ŠIŠKA: javne površine - pobude, vprašanja 
krajanov 

Pozdravljeni 

Pon, 25. apr. 2016, 13:38 

Pošiljam odgovore MOLa na dane pobude in vprašanja s strani naše iniciative za 
četrtno skupnost Šiška, ki jih je naša svetnica dobila na aprilski seji mestnega sveta: 

1. 

o Odgovor na vprašanje svetnice Nataše Sukič - pešpoti med koseškimi bloki 

o Odgovor na pobudo Nataše Sukič - ureditev nadhoda nad avtocesto ki 
povezuje Šiško z Dravljami 

o Odgovor na vprašanje svetnice Nataše Sukič - nevarno križišče v ČS Šiška 

Ker so odgovori nezadovoljivi, se se moramo dogovariti o nadaljnjih korakih ki 
bodo omogočili boljše reševanje tovrstne problematike. 

Poleg tega zaradi časovne stiske še nismo uspeli urejati ostalih problemov. Na snago 
smo sicer poslali vprašanje glede smetnjakov že 7.3., a še nismo prejeli odgovora. 

Glede nadvoza igata ping pong inšpekcija, ki je za obnovo zadolžila MOL, in MOLom, ki 
pravi, da nadvoz ni v njeni pristojnosti. 

Glede javnih površin v Kosezah bomo morali poseči po drugih sredstvih - morda 
peticija. 

Razmislite o predlogih, v maju bi nadaljevali s skupnim sestankom. 

o Lp, 

o Irena 

Dne 10. februar 2016 06:03 je Irena Knez < irenalknez@gmail.com> napisal/-a: 
Hvala za poslano, Mateja. Sem dodala. 

lep pozdrav, 
Irena 

http://www.ppmol.org/urbanizem5/kliping/2016-03-25_Nove-Jarse-parkirisca.pdf
http://www.ljubljana.si/file/1812460/2.-toka---odgovor-na-pobudo-natae-suki---ureditev-nadhoda-nad-avtocesto-ki-povezuje-iko-z-dravljami.pdf
http://www.ljubljana.si/file/1812489/2.-toka--odgovor-na-vpraanje-svetnice-natae-suki---nevarno-kriie-v-s-ika.pdf


Dne 09. februar 2016 17:44 je mateja hocevar <hocevar01@gmail.com> napisal/
a: 

Glede prometa med koseškimi bloki: 

.... Nekateri pa tudi z Levičnikove ulice, ki je sicer slepa ulica, a jo vse več 
voznikov samovoljno podaljša na območje pešpoti ..... 

Levičnikova ni več slepa ulica, pred kakimi 2 leti so jo naredili za prehodno 
(asfaltirali so košček zelenice), tako so omogočili "krožno vožnjo" po Kosezah, 
seveda tudi mimo vrtca, na strani, kjer je vhod za otroke in hribčka znotraj 
naselja. 

Vprašanje za MOL: zakaj, s kakšnim namenom je MOL omogočil odprtje nekoč 
slepe Levičnikove ulice? 
Nekje sem slišala govorice, da je nek zasebnik močno vztrajal. 

Lp, 
Mateja 

Dne 09. februar 2016 07:37 je Irena Knez < irena1knez@gmail.com> napisalj-a: 
Še most čez obvoznico. 

Naj dodamo, da bodo predlogi še ustrezno pravno obdelani, zaenkrat pa 
pošiljamo samo predloge pobud oz vprašanj, ki smo jih sestavili skupaj. 
Prosimo, da komentirate v tej korespondenci do jutri. 

Hvala za sodelovanje 
in lep pozdrav 
Domen Lorencin in Irena Knez 

Dne 09. februar 2016 07:33 je Irena Knez < irena1knez@gmail.com> napisal/-
a: 

v v 

Se Koseska cesta 

Dne 09. februar 2016 07:31 je Irena Knez < irena1knez@gmail.com> 
napisal/-a: 

Pošiljam še iz prometne skupine 
Poglejte in komentirajte. 
Domen 

Dne 09. februar 2016 07:28 je Irena Knez < irena1knez@gmail.com> 
napisalj-a: 

Pozdravljeni. 

Hvala za sodelovanje na prejšnjem zboru. Skupaj smo oblikovali 6 
vprašanj oz pobud: tri v vsaki skupini, vendar bomo verjetno na seji v 
februarju lahko postavili največ štiri. 



Pošiljava vam pobude in vprašanja, ki smo jih oblikovali na zadnjem 
zboru. Prosimo za komentar ali dodatek, če bi radi še kaj izpostavili oz. 
dodali. Pobude za skupino promet sledijo, ker imamo težave s 
pošiljanjem, zaradi obilice slik. 
Prosimo, da pošljete komentarje do jutri. 

Hvala za sodelovanje in lep pozdrav, 
Irena Knez in Domen Lorencin 


